
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 29. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 750
Vil ministeren redegøre for gebyrordningerne, herunder processen og tidsplanen for det 
arbejde, der henvises til i pressemeddelelsen »Fødevareministeren vil vende udviklingen 
på gebyrområdet og stoppe en række gebyrstigninger« af 13. januar 2025, hvor det 
fremgår, at ministeren agter at »bremse en række potentielle gebyrstigninger på ca. 33 
mio. kr. i 2025«?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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